
EKVÜ juhatuse koosolek 10.märtsil 2023.a.
Kohal olid: Eduard Tinn, Lembit Kolk, Margus Soom ja Etker Jõeleht. Rein Paluoja ja
Rinaldo Bachmann oli registreerinud ennast Google Meet teel kuid minu arvuti 
mikrofoni häire tõttu ei saanud osaleda.
M.Soomi kutsel osales protokollijana Mehis Kard.
1. Rein Paluoja ettepanek vana juhatuse rollist: saadetud e- meili teel 
08.03.2023.a.
    Kuna praeguse juhatuse põhi roll oli EKFile uue juhatuse ja presidendi 
saamine, siis minu arvates on juhatus oma töö ära teinud ja põhilise 
ülesande täitnud. Seega teen ettepaneku, et üldkoosolekul astub 
praegune juhatus tagasi ja ühtlasi otsib inimese, kes oleks valmis uut 
juhatust uutele eesmärkidele edasi juhtima.Mina uude juhatusse 
kandideerida ei soovi.
Otsus: Juhatuse liikmetel tuleb hakata otsima uue juhatuse koosseisu kandidaate 
ja praeguse juhatuse liikmed peavad liikmeks oleku jätkamisest või mitte 
jätkamisest teatama järgmiseks koosolekuks.
2. E. Jõeleht andis ülevaate EKF-i poolt Estonian Open võistluse taaskäivitamisest.
EKF-i leheküljel juhatuse alajaotuses on EKF-i juhatuse protokollid, nendega 
tutvumisel saab informatsiooni mis EKF-is toimub. On probleeme eelarve 
täitmisega, kohtunike taseme koolitusega ja võistlustel osalemisega ning 
treenerite koolituse osas. 
Otsus: Estonian Open ja Buldogi turniir kui Eesti Karate Liiga (EKL) võistlus tuleb 
üheks EKF-i aasta võistluskalendri lülitada. 
3. Üldkoosoleku korraldamise päevakorra ja aja määramine.
     E. Jõeleht teatas 2022. majandusaasta koostamisest ja meie ühenduse 
liikmemaksu laekumisest. Samas ta teatas et üldkoosolekul juhatuse liikmeteks 
valitud Raivo Kütt, Rein Paluoja ja Rinaldo Bachmann ei ole äriregistris 
registreeritud, aga on täitnud juhatuse liikme ülesannet. See on E. Jõelehel 
jäänud lõpuni vormistamata. 
Otsus: E.Jõelehel vormistamine äriregistris viia koheselt lõpuni.
4. Uus raamat „Eesti Karate 1970-2020“ . E.Jõeleht teatas et EKF-i rahadest on 
makstud avanssi 2000 eurot ajaloo doktor Riho Paramonovile kes koostöös 
Eduard Tinniga kirjutab intervjuu korras uue raamatu karate ajaloost Eestis.
Otsus: Riho Paramonov kutsuda järgmisele koosolekule informatsiooni andmiseks 
raamatu tegemise käigust. 
5. Muud küsimused:  Margus Soom lubas järgmiseks juhatuse koosolekuks kokku 
kirjutada EKVÜ töö aruande.
Margus Soom avaldas kriitikat juhatuse koostöö puudumise kohta.  L.Kolk esitas 
küsimused EKF-i juhatuse töö tegemise kohta ja  E.Jõeleht andis ammendavad 
vastused. 



Kõigil juhatuse liikmetel järgmisel koosolekul esitada ettepanekud 2023.a. 
tegevusplaani koostamiseks. E.Jõeleht teatas suvise kokkutuleku korraldamisest 
Saaremaal.

Koosoleku juhataja ja protokolli koostaja M.Kardi märkmete põhjal : Etker Jõeleht  
22. märts 2023.a.


